
ZAKLJUČCI 

 
sa sjednice Školskog odbora Srednje škole Jelkovec održane u četvrtak 21. ožujka 2019. 

godine s početkom u 17,00 sati  u prostorijama Srednje škole Jelkovec, Vladimira Stahuljaka 

1, Sesvete. 

 

Ad. I 

 

Zapisnik s treće sjednice Školskog odbora jednoglasno je usvojen. 

 

Ad. II 

 

Tajnica Ivana Radoš navodi da je raspisan natječaj za radno mjesto nastavnika stručnih 

predmeta elektrotehnike a puno neodređeno radno vrijeme. Pristigla jedna zamolba, Nina 

Vučković Antić ispunjava uvjete natječaja. Ravnatelj predlaže da se zaposli navedeni kandidat 

svi članovi suglasni. 

 

 

Ad. III 

 

Tajnica Ivana Radoš navodi da je 13.03.2019. godine stigla suglasnost Gradske skupštine na 

izmjene Statuta Srednje škole Jelkovec. Svi članovi suglasni da se usvoji Statut Srednje škole 

Jelkovec. 

 

 

Ad. IV 

 

Tajnica Ivana Radoš navodi da je 07.03.2019. godine stigla suglasnost Gradskog ureda za 

obrazovanje na Pravilnik o načinu i postupku zapošljavanja (u daljnjem tekstu: Pravilnik) u 

Srednjoj školi Jelkovec. Svi članovi suglasni da se usvoji navedeni Pravilnik. 

 

Ad. V 

 

Ravnatelj Marko Kovačević navodi da je MRK Sesvete preselio u dvoranu SŠ Jelkovec te da 

treba ispuniti određene standarde u dvorani SŠ Jelkovec. Od tri ponude ravnatelj predlaže 

tvrtku Dendron kao najpovoljnijeg izvođača radova. Članovi suglasni. 

 

 

Ad. VI 

 

Pod točkom razno ravnatelj navodi da je započela procedura provjere diploma s fakultetima. 

Sve ide regularno.  

Navodi da je dana 20.03.2019. isporučen TOBI uređaj za učenika S.Č. 

Ravnatelj navodi da je školi potrebno angažirati tvrtku specijaliziranu za provođenje zaštite na 

radu, praćenja atesta i ostalih poslova. Od tri prikupljene ponude (koje se nalaze u prilogu 

zapisnika i čine njegov sastavni dio) predlaže tvrtku Zvonivan koja je najpovoljnija a  s kojom 

smo već surađivali i zadovoljni smo njihovim radom. Svi članovi suglasni. 

 



Ravnatelj traži od članova suglasnost za fotografiranje učenika pri čemu učenici plaćaju 20 kn 

za fotografiju a sakupljeni iznos kasnije iskoriste za nabavu materijala i slično. Članovi 

suglasni. 

 

Ravnatelj navodi da je u planu škole donijeti pravilnik kojim bi se uredila pitanja 

nagrađivanja učenika i djelatnika koji postignu iznimne uspjehe u radu. 

 

 

Ostalih pitanja, prijedloga i informacija nije bilo te se sjednica dovršava u ___17,40_ sati. 

 

 

  

 

 

 Zapisničar                                                                                Predsjednik Školskog odbora      

 

Ivana Radoš, tajnik škole                                                              Marinko Korčanin, dipl. ing.             

   

 


